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                                  P R O T O K Ó Ł   Nr  XXIX/7/10 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej w Skalbmierzu odbytej w dniu  29 czerwca 2010  r   
w sali  konferencyjnej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Skalbmierzu  
przy ul. Szkolnej 1  pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Pana Włodzimierza Wiertka 
 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 9-tej a zakończono o godzinie 12,55 
 
                                                     Stan radnych  15 osób                                                                     
                                                     Obecnych  13  radnych 
 
 
W sesji udział wzięli radni Rady Miejskiej według listy obecności, Burmistrz 
Miasta i Gminy Pan Michał Markiewicz, sekretarz Miasta i Gminy  Pan 
Mirosław Magnes, kierownicy referatów Urzędu Miasta i Gminy, kierownicy 
jednostek organizacyjnych, sołtysi, zaproszeni goście wg listy obecności. 
 
 
             Ad 1.  Przewodniczący Rady Pan Włodzimierz Wiertek otwiera  sesję 
Rady Miejskiej, wita radnych oraz pozostałe uczestniczące osoby. 
Stwierdza, że w sesji bierze udział 13 radnych, sesja jest uprawniona do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
             Ad 2.  Przewodniczący Rady Pan Włodzimierz Wiertek proponuje 
następujący porządek obrad: 
 
       1/ Otwarcie sesji 
       2/ Przyjęcie porządku obrad 
       3/ Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
       4/ Interpelacje i zapytania radnych 
       5/ Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o działalności między sesjami 
       6/ Przyjęcie informacji o działalności  Rady Powiatowej Świętokrzyskiej 
Izby Rolniczej w Kazimierzy Wielkiej 
      7/  Przyjęcie informacji o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie miasta 
i gminy Skalbmierz w 2009 roku 
      8/  Przyjęcie informacji z działalności Niepublicznego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w  Skalbmierzu 
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      9/  Przyjęcie informacji z realizacji  Programu współpracy gminy 
Skalbmierz z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi 
w sferze pożytku  publicznego za 2009 rok 
    
 10/     Projekty uchwał: 
a/  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2010 r /druk 1/ 
b/  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2010 r /druk 2/ 
c/ projekt uchwały  w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania  budżetu gminy Skalbmierz za pierwsze półrocze roku budżetowego 
d/ projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
gminy Skalbmierz 
e/ projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na 
okres 10 lat 
f/ projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej położonej w m. Skalbmierz 
g/ projekt uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i 
obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony 
h/ projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2010 roku 
     
     11/ Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
     12/  Wolne wnioski 
     13/  Zamknięcie obrad sesji 
 
Radny Tadeusz Kotyza zwrócił uwagę, że na Komisjach był wycofany projekt 
uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, nie był omawiany na komisjach 
Przewodniczący Rady Pan Włodzimierz Wiertek powiedział, że na Komisjach 
było zaproponowane aby radni szczegółowo zapoznali się  z projektem uchwały 
i decyzja będzie podjęta na sesji,  i dlatego w tym punkcie w głosowaniu 
podejmiemy decyzję,  a   następnie poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 
obrad 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przy obecnych i głosujących  
13 radnych 
 
 
       Ad  3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
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Przewodniczący Rady  poinformował, że protokół z poprzedniej sesji  jak 
zwykle jest  do wglądu  w Urzędzie Gminy  a następnie poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji  
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie przy obecnych i 
głosujących 13 radnych 
 
          Ad  4.  Interpelacje i zapytania radnych 
Radny Buras Janusz  zwrócił się z  pytaniem do Pana Burmistrza odnośnie 
zasuwy przy zbiorniku spełniającym również funkcję retencyjną, ta zasuwa była 
podniesiona lecz rybacy ją opuścili i woda zalała  przylegające łąki 
-    pytał co z zakupem defibrylatora dla Skalbmierza 
-   zwrócił się do dyrektora szkoły z pytaniem po co są książki do zerówki jeżeli 
w zerówce nie można czytać ani pisać 
 
Radny Sikorski Bolesław prosił o udzielenie  informacji ile w kadencji  Rady 
zostało sprzedane majątku gminy Skalbmierz 
 
Radny Tadeusz Kotyza  zwrócił się do Pana Burmistrza  
-  w sprawie remontu wodociągu na ul. Ppor. Brzozy w Skalbmierzu, remont 
miał być zrobiony do końca czerwca br  a okazuje się, że Prezes wodociągów w 
Kazimierzy Wielkiej nic o tym nie wie. Wiąże się to również z  planowanym 
remontem  tamtejszej drogi powiatowej 
Radny Śliwa Jan włączając się do dyskusji poinformował,  że w rozmowie z 
Prezesem uzyskał zapewnienie, że remont ten będzie zrobiony 
-  w sprawie udrożnienia kanału burzowego biegnącego przez posesję  
P. Sikorskiej w Skalbmierzu 
-  w sprawie wysypiska śmieci,  od kilku lat zgłaszam Panu Burmistrzowi, że 
wysypisko jest zasypywane w zastraszającym tempie. W sprawozdaniu 
złożonym na Komisji przez Pana Niewiadomskiego wszystko jest pięknie, jest 
monitoring a na moje pytanie czy wysypisko funkcjonuje zgodnie z projektem 
budowlanym nie umiał mi odpowiedzieć, na moje zgłoszenie geodeta z P. 
Niewiadomskim ustalili rzędną 40 cm ponad poziom gruntu a mamy ponad  
3 metry 
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę aby w tym punkcie  zgłaszać zapytania 
-  obecnie jest kontynuowany remont rynku, w latach 70 w parku został 
postawiony obelisk 1000-lecia Państwa Polskiego i obecnie tam się nie 
komponuje, czy Pan Burmistrz ma projekt zagospodarowania tego obelisku, ja 
proponuję aby go zlokalizować w okolicy targowicy 
 
Radny Bolesław Sikorski pytał, czy są koncepcje na przyszłość zabezpieczenia 
miasta, ul. Ppor Sokoła przed zalewaniem i podtopieniami 
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              Ad   5.   Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o działalności między 
sesjami 
 Informację o działalności miedzy sesjami przedłożył Burmistrz Miasta i Gminy   
/informacja w załączeniu/ 
 
             Ad   6.   Przyjęcie informacji o działalności  Rady Powiatowej 
Świętokrzyskiej Izby Rolniczej w Kazimierzy Wielkiej 
 
Przewodniczący Rady Pan Włodzimierz Wiertek a równocześnie 
Przewodniczący Rady Powiatowej Świętokrzyskiej Izby Rolniczej w 
Kazimierzy Wielkiej   wypowiedział się na temat aktualnej sytuacji w rolnictwie 
 
Informację z działalności Rady Powiatowej ŚIR przedstawił Pan Galus Jan 
członek Zarządu Wojewódzkiego ŚIR w Kielcach,  w znacznej części 
wypowiedź swą poświęcił sytuacji rolników  dotkniętych powodzią   
/ informacja ustna / 
 
Radny Tadeusz Kotyza  prosił o wyjaśnienie na co są wykorzystywane środki 
finansowe, które każda gmina przekazuje z budżetu 2% z wpływu podatku na 
działalność Świętokrzyskiej Izby Rolniczej, bo jak podkreślacie jest to praca 
społeczna 
Galus Jan  w głównej mierze środki te są wykorzystywane na działalność 
statutową,  na utrzymywanie biura w Kielcach,  pracowników etatowych, diety 
dla delegatów  
 
Przewodniczący Rady Włodzimierz Wiertek podziękował sołtysom z terenu 
gminy za włączenie się w pomoc dla powodzian, natomiast ze strony 
mieszkańców Skalbmierza pomoc ta była znikoma. Byłem  z pomocą  wspólnie 
z sołtysem ze wsi Topola w gminach najbardziej zalanych, rozmawiałem z 
ludźmi i okazuje się, że pomoc finansowa nie dotarła do poszkodowanych, 
trafiła na konto tamtejszych gmin, natomiast dociera pomoc rzeczowa 
 
                Przewodniczący Rady ogłasza 10 minutową przerwę 
                   Po przerwie Przewodniczący Rady wznawia obrady 
 
 
 
                      Ad    7.  Przyjęcie informacji o stanie ochrony przeciwpożarowej 
na terenie miasta i gminy Skalbmierz w 2009 roku 
Informację o stanie  ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Skalbmierz 
przedłożył zastępca Komendanta PSP w Kazimierzy Wielkiej Pan Paweł Cabala 
/informacja w załączeniu/ 



 

5 
 

Radny Bolesław Sikorski  powiedział, że w ubiegłym roku  wystąpił o zakup 
urządzenia dla ratowania zdrowia i chciałby aby Pan Komendant  zachęcił 
Burmistrza i Przewodniczącego do zakupu takiego urządzenia 
a następnie pytał czy Komenda Powiatowa ma opracowaną koncepcję na 
wypadek powodzi, Skalbmierz jest terenem zalewowym   
Paweł Cabala – na rok bieżący planujemy przeszkolenie około 20 strażaków 
ratowników medycznych, defibrylator jest prostym urządzeniem, jest potrzebny, 
lecz w pierwszej kolejności powinno być przeszkolenie osób a  w  dalszej 
kolejności wyposażenie w sprzęt. 
Co do obszarów ulegających zalaniu, podtopieniem, trudno przewidzieć, które 
miejscowości i tereny zostaną zalane, są obszary tzw. zalewowe  i mamy je 
zaznaczone 
Przewodniczący Rady na ręce P. Komendanta  podziękował strażakom PSP w 
Kazimierzy Wielkiej za udział, za aktywność, za pomoc w usuwaniu zagrożeń, 
które dotykają ludzi 
Radni przyjęli przedłożoną informację 
 
 
                             Ad   8.  Przyjęcie informacji z działalności Niepublicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w  Skalbmierzu 
Przewodniczący Rady Pan Włodzimierz Wiertek powiedział, że radni 
informację otrzymali, była omawiana na Komisji i jeśli nie ma pytań proponuje 
przyjąć tę informację /informacja w załączeniu / 
Radni przyjęli przedłożoną informację 
       
 
                                Ad   9.  Przyjęcie informacji z realizacji  Programu 
współpracy gminy Skalbmierz z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami działającymi w sferze pożytku  publicznego za 2009 rok 
Informację przedłożyła Pani Anna Baranowska-Paryż / informacja w załączeniu/ 
Radni przyjęli przedłożoną informację 
 
 
 
                               Ad    10.     Projekty uchwał: 
 
a/  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2010 r /druk 1/ 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący Rady Śliwa Jan 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu udział brało 11 radnych / radny Różycki i Wójcik opuścili salę 
obrad/   za  -  11,  przeciw  -  0,    wstrzymał się  - 0 
Uchwała została podjęta  
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b/  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2010 r /druk 2/ 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący Rady Śliwa Jan 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu udział brało 11 radnych / radny Różycki i Wójcik opuścili salę 
obrad/   za  -  11,  przeciw  -  0,    wstrzymał się  - 0 
Uchwała została podjęta  
 
 
c/ projekt uchwały  w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania  budżetu gminy Skalbmierz za pierwsze półrocze roku budżetowego 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący Rady Śliwa Jan 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
W głosowaniu udział brało 11 radnych / radny Różycki i Wójcik opuścili salę 
obrad/   za  -  11,  przeciw  -  0,    wstrzymał się  - 0 
Uchwała została podjęta  
 
 
d/ projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
gminy Skalbmierz 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący Rady Śliwa Jan 
radny Bolesław Sikorski wnioskował aby w par. 3 ust. 1 projektu uchwały 
nanieść poprawkę, że wnioski składa również przewodniczący Zarządu Miasta 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz ze 
zgłoszoną poprawką  radnego Sikorskiego 
W głosowaniu udział brało 12 radnych / na salę obrad doszedł radny Różycki/ 
Za  -  12,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  0 
Uchwała została podjęta 
 
e/ projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na 
okres 10 lat 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący Rady Śliwa Jan 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  
W głosowaniu udział brało 12 radnych  
Za  -  12,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  0 
Uchwała została podjęta 
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f/ projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej położonej w m. Skalbmierz 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący Rady Śliwa Jan 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  
W głosowaniu udział brało 12 radnych  
Za  -  12,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  0 
Uchwała została podjęta 
 
e/ projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na 
okres 10 lat 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący Rady Śliwa Jan 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  
W głosowaniu udział brało 12 radnych  
Za  -  12,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  0 
Uchwała została podjęta 
 
 
h/ projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 
2010 roku 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący Rady Śliwa Jan 
Przewodniczący Rady prosił o wyjaśnienie par. 5 w projekcie uchwały 
Barbara Basiak skarbnik gminy  kwota  ta  dotyczy podatku VAT, który 
odprowadzamy do  Urzędu Skarbowego z tytułu dzierżaw 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały  
W głosowaniu udział brało 12 radnych  
Za  -  12,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  0 
Uchwała została podjęta 
 
 
g/ projekt uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i 
obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony 
 
 
Przewodniczący Rady  zaproponował aby nie  podejmować dziś tej uchwały a 
następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały  
W głosowaniu udział brało 12 radnych  
Za  -  0,  przeciw  -  12,  wstrzymał się  -  0 
Uchwała  nie została podjęta 
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                     Ad    11. Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
 
Burmistrz Miasta i Gminy podziękował wszystkim ofiarodawcom i sołtysom za 
zbiórkę darów dla powodzian, mam dokumenty potwierdzające przyjęcie darów 
i pieniędzy dla gmin Łubnice i Nowy Korczyn.  Na zjeździe sołtysów  Dyrektor 
Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Kielcach prosiła o 
powiadomienie mieszkańców aby zgłaszali w Agencji tereny podtopione, wiąże 
się to z otrzymaniem dopłat 
- jutro będę na spotkaniu z ministrem ochrony środowiska w sprawie pomocy 
osobom poszkodowanym  przez zalanie lub podtopienia,  poinformuję o  treści 
spotkania 
 
Odpowiadając  radnemu Buras odnośnie zasuwy na zbiorniku,  temat ten 
omawialiśmy na Komisji, widzę potrzebę aby przenieść tę zastawkę  w kierunku 
Szarbii, wystąpiliśmy do Marszałka o środki na rekultywację terenów i dróg 
dojazdowych do pól i na tę zastawkę też i uzyskaliśmy odpowiedź, że 
prawdopodobnie  podział środków nastąpi dopiero we wrześniu czy one będą 
nie wiem 
-  co do zakupu defibrylatora postaram się zakupić w miarę posiadanych 
środków w uzgodnieniu z  OSP 
 
Odpowiadając radnemu Sikorskiemu  -  majątku gminy sprzedano za ok. 200 tys 
zł, natomiast za te cztery lata dla miasta Skalbmierz wykonano inwestycji na 
kwotę ok. 7/8 mln zł nie wliczając w to kosztów  wykonania dróg wojewódzkich 
przebiegających przez Skalbmierz – w sumie ok. 10 mln zł,  informacja taka 
zostanie przygotowana i udostępniona radnemu 
-  co do  powodzi, zalewania rynku w Skalbmierzu to taka sama była sytuacja w 
innych miejscowościach, wystąpiliśmy do Wojewody z informacją o zalaniu i 
podtopieniu pól uprawnych, łąk we wszystkich miejscowościach w sumie  
1500 ha i trzeba czekać. Posiadanym sprzętem usuwamy namuliska 
 
Odpowiadając radnemu Kotyza   co do wodociągu na ul. Ppor Brzozy ,ja 
niedawno rozmawiałem z prezesem Książkiem i była deklaracja Związku 
Nidzica, że zostanie  wykonany w pierwszych miesiącach  2010 roku, lecz ze 
względu na prace związane z przygotowaniem i wdrożeniem wniosku spójności 
gdzie nasz Związek otrzymał 122 mln zł na kanalizację i przebudowę 
oczyszczalni termin nie został dotrzymany 
-  co do chodnika prosiłem od ubiegłego roku starostę aby wykonać chodnik  od 
ul. Brzozy  do ul. Ppor Sokoła chociaż po jednej stronie żeby połączyć od 
kościoła do  do szkoły podstawowej i  było spisane porozumienie,  a  okazuje 
się, chodnik będzie wykonany  w miesiącu lipcu tylko na ul. Kanonijskiej po 
jednej i drugiej stronie 
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-  co do P. Sikorskiej  - była na miejscu komisja z udziałem zastępcy dyrektora 
Wojewódzkiego Zarządu Dróg i pracowników gminy i stwierdzili, że ta 
studzienka, która odprowadza wody nie powoduje tego, że ta woda dostaje się 
pod dom P. Sikorskiej,  i taką odpowiedź P. Sikorska otrzymała, że prace  
drogowe,  wykonanie ulicy nie jest powodem zalewania. 
co do wykonania kanału burzowego to przez podwórko był kanał otwarty, 
potem się zdrenowało, później kolejny sąsiad ustawił sobie rynny i żeby  
poprawić to wszystko należy zrobić odwodnienie  rzeki  szarbiówki do stadionu 
i za plac Skłodowskiej, co roku składamy wnioski o pozyskanie środków na 
odmulenie i konserwację rzek, zanieczyszczenia są spowodowane również 
działaniem tutejszych rolników 
- co do obelisku to w planie rewitalizacji rynku jest zaplanowane pozostawienie 
obelisku tak jak jest, termin zakończenia prac rewitalizacji rynku planowany jest 
na przełomie sierpnia/września.  Podam również wynik przetargu na  kioski w 
rynku:  za duży kiosk czynsz 880 zł plus VAT plus podatek od nieruchomości, 
za mały kiosk    550 zł plus VAT plus podatek od nieruchomości 
- co do wysypiska  to nadzór nad wysypiskiem sprawuje Urząd Marszałkowski, 
jestem umówiony z dyrektorem w Urzędzie Marszałkowskim odnośnie tej 
informacji którą panowie pisali, podobna sytuacja była z zalewem i sytuacja się 
nie potwierdziła 
 
Radny Kotyza Tadeusz  odpowiedzi pana Burmistrza mnie nie zadawalają, P. 
Sikorska czeka na odpowiedź 
Jeżeli chodzi o wysypisko to jesteśmy właścicielem wysypiska, od czterech lat o 
tym mówię, śmieci są przywożone z terenów nie objętych porozumieniem,  
tysiące ton śmieci wyrosło na wysypisku,  P. Burmistrzu wysypisko powinno 
służyć nam mieszkańcom i nic Pan nie zrobił w tym kierunku, moim zdaniem na 
wysypisku jest duży przekręt za przyzwoleniem naszym, naszej gminy, dyrektor 
Lis mi wczoraj potwierdził,  że kwota  300 tys. zł jest to kwota do kieszeni 
EKOMu 
Dziś na wysypisku całkowicie się zmieniło, śmieci  są  przywożone z gmin 
objętych porozumieniem    
 
Kaciński Zbigniew  pracownik wysypiska  powiedział, że na wysypisku jest 
prowadzony rejestr przyjęcia śmieci, wszystko jest ewidencjonowane, 
monitorowane, segregowane, reper jest  zaznaczony  na stopniu na schodzie 
przy budynku 
 
Radny Bolesław Sikorski  powiedział, że jeżeli zostanie udowodnione, że 
wysypisko  funkcjonowało niezgodnie z zawartą umową to podejmijmy decyzję 
w formie uchwały, a następnie proponował aby zrobić kanał odprowadzający 
wody od szkoły podstawowej aż do rynku z rozlewem na łąki bo lepiej zalać 
łąki niż domy i piwnice w mieście 
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                          Ad     12.   Wolne wnioski 
 
Radny Bator Zbigniew pytał czy jest możliwość dowiezienia kamienia i 
skorzystania z równiarki dla uzupełnienia nawierzchni dróg w Topoli 
 
Przewodniczący Rady  sprawę wysypiska toczymy już od czterech lat, ja 
zgłaszałem do Prokuratury, przyszło pismo, które niewiele wyjaśniało, jeżeli 
zostało naruszone prawo to należy powtórnie zgłosić do zbadania 
 
Kaciński Zbigniew  przedmiotowa kontrola na wysypisku była w miesiącu 
grudniu 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  odpowiadając radnemu Bator jeżeli będą sprzyjające 
warunki to  wyrównamy ubytki na odcinkach dróg,  
zwracając się do radnego Kotyzy czy jest moją winą, że  wodociągi i inne 
jednostki  nie wykonują zadań, co do Pani Sikorskiej skargę przekazałem 
zgodnie z kompetencjami do Zarządu Wojewódzkiego Dróg w Kielcach 
 
Burmistrz Miasta i Gminy poinformował również, że  gmina ma już sztandar 
/został zaprezentowany uczestnikom sesji/ i prosił o dalsze przyłączenie się 
chętnych do grona fundatorów 
 
Przewodniczący Rady   chciałem się ustosunkować do aktywności naszej rady, 
decyzja należy do nas, w każdej uchwale jest zapisane: wykonanie uchwały 
poleca się Burmistrzowi, tyle środków co zostało skierowane do  Skalbmierza to 
chyba nikt w rejonie tyle  środków nie przeznaczył a woda niech łąki rolników 
zalewa 
 
Radny Grądek Stanisław  pytał czy jest możliwość  zapłaty prywatnemu 
wykonawcy za wykopanie  50 mb rowu przy drodze 
Burmistrz Miasta i Gminy  żeby nie doszło do naruszenia stanu prawnego, 
pracownicy urzędu dojadą i ocenią, żeby znów nie było, że Burmistrz kazał 
 
Radny Grądek Stanisław powiedział, że był remont drogi powiatowej w 
Baranowie, i odcinek miał być remontowany od nowa a okazało się, że został 
zrobiony odcinek w Sielcu Kolonii 
 
Przewodniczący Rady  jeżeli by to okazało się prawdą to byłby to skandal 
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Śmiech Leszek przewodniczący Zarządu miasta Skalbmierz – jest to moje 
stwierdzenie, za bardzo atakuje się ten Skalbmierz i to w wykonaniu Pana 
Przewodniczącego, zakończmy ten temat, jesteśmy jedną gminą, jednym 
społeczeństwem. 
 
 
                                  Ad  13.  Zamknięcie obrad sesji 
 
 
 
       Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Rady zamyka XXIX sesję Rady 
Miejskiej. 
 
 
 
 
 
 
 
Prot. W.Konderak 


